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Milo spriječio smjenu
&#9632;Nažalost, menadžment ZIKS-a nije postupio ispravno, pa je došlo do vrlo
kontradiktornih nastupa koji su generalno samo podsticali uznemirenje javnosti i to smo
takoðe raspravili na sjednici Vlade, saopštio je Lukšiæ

Direktor Zavoda za izvršenje krivičnih sankcija u Spužu Milan Radović  izbjegao je za sada
smjenu zbog sve češćih skandala u toj ustanovi, samo zahvaljući predsjedniku Demokratske
partije socijalista Milu Ðukanoviću, potvrđeno je "Danu" iz više izvora. Uprkos zahtjevu
premijera Igora Lukšića, koji je za to imao i podršku ministra pravde Duška Markovića kao i
još nekoliko ministara na prekjučerašnjoj sjednici Vlade, predlog nije prošao jer ih je
Ðukanović stopirao u poslednjem momentu.
Šef DPS-a je opomenuo Lukšića da to ne radi jer je Radović na funkciju u ZIKS-u postavljen
upravo na ličnu preporuku Ðukanovića. Da je Lukšić bio ozbiljan u namjeri da smijeni
Radovića, nakon što je bez odobrenja sazvao konferenciju za novinare i bez ikakve
ljekarske potvrde  saopštio da je zatvorenik Milivoje Terzić izvršio samoubistvo, pokazuje i
jučerašnja izjava premijera.
On je kazao da nije zadovoljan postupcima menadžmenta Zavoda za izvršenje krivičnih
sankcija, povodom smrti pritvorenika Milivoja Terzića.
Terzić je nađen mrtav u ponedjeljak, oko 14 sati, u ćeliji Istražnog zatvora u Spužu, gdje se
od kraja avgusta nalazio zbog optužbi da je od majke Darka i Duška Šarića na prevaru uzeo
oko 300 hiljada eura.
Lukšić je novinarima  rekao da su na Vladi ocjenjivali da li je menadžment ustanove
adekvatno postupio.
- Nažalost, mislim da nije, mislim da je došlo do vrlo kontradiktornih nastupa koji su
generalno samo podsticali uznimirenje javnosti i to smo takođe raspravili na sjednici Vlade.
Kao ozbiljni ljudi ne sude instinktivno, već na osnovu što više raspoloživih informacija. Kada
smo to juče razmatrali, ni prvi ni drugi patolog nijesu još napisali izvještaj - istakao je Lukšić
On je apelovao da se što prije pribave informacije da bi nedležni mogli cjelovito zaključivati.
 - Nijesam zadovoljan načinom na koji je menadžment upravljao konkretnom situacijom, to
ćemo takođe uzeti u razmatranje kada budemo donosili konačnu odluku - naveo je Lukšić.
On očekuje da se pokrene sveobuhvatna tužilačka istraga, kako bi obezbijedili dovoljno
informacija na osnovu kojih se dalje može procesurati odgovarajuća aktivnost.
Milivoje Terzić nalazio se dva i po mjeseca u Istražnom zatvoru zbog sumnje da je lažno se
predstavljajući preko telefona kao predsjednik Crne Gore Filip Vujanović, od majke Darka i
Duška Šerić uzeo 300.000 eura.
Terzić je pronađen obješen o prozorske rešetke pritvorske jedinice. On  je, kako su saopštili
iz ZIKS-a, bio smješten u šestokrevetnoj sobi, i dok su ostalih pet pritvorenika, oko 13 sati i
15 minuta, izašli u polusatnu šetnju, Terzić je ostao u sobi pod izgovorom da mu se ne šeta.
Milan Radović je odmah nakon tog događaja saopštio da sve ukazuje na samoubistvo.
- Ovo je za sada samoubistvo koje nije bilo produkt prijetnji, prinude, bolesti, odnosno
samoubilačkih namjera i takvim ga za sada možemo konstatovati. Naravno, sve je otvoreno
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za dalja razmatranja, ali za sada nema sumnje u bilo kojem drugom pravcu - kazao je tada
Radović.
M.V.R.-D.Ž.
Prvo istraga, pa saslušanje
Komentarišući najavu lidera PzP-a Nebojše Medojevića da će zatražiti kontrolno saslušanje
direktora ZIKS-a, državnog tužioca i ministra pravde i policije o stanju bezbjednosti u toj
instituciji nakon slučaja Terzić, predsjednik skupštinskog odbora za bezbjednost i odbranu
Mevludin Nuhodžić je u izjavi za Antenu M kazao kako će prije eventualnog zakazivanja
sjednice sačekati da se nadležni organi izjasne o slučaju Terzić.
- Ja sam kao predsjednik odbora obavezan da zahtjev Medojevića tretiram u skladu sa
poslovničkom procedurom, ali bi trebalo imati u vidu  činjenicu da nadležni državni organi još
nijesu iskazali zvaničan stav prema pitanju koje je Medojevića podstaklo da zatraži
zakazivanje sjednice odbora - prenosi Antena M.
Član odbora za bezbjednost i odbranu, Obrad Stanišić iz DPS-a smatra da je još rano da se
na Odboru za bezbjednost raspravlja o slučaju Terzić.
Ne može da škodi
Goran Danilović iz Nove podržava zahtjev Nebojše Medojevića za kontrolnim saslušanjem
nadležnih u državi povodom situacije u ZIKS-u i dodaje da ta inicijativa iako preuranjena ne
može da škodi
- Smatram da je kolega Medojević reagovao brzo, ali od te brzine nam ne može biti loše.
Trebalo bi ga podržati i da on to nije uradio, uradio bih ja zbog toga što mislim da je dovoljno
upozoravajuće to što smo vidjeli da u stvari postoji drugačije mišljenje stručnjaka oko toga
šta je uzrok smrti Terzića u Spužu. Dovoljan razlog da prije nego što mediji objave istinu mi
u Odboru saznamo. Ne treba se plašiti te sjednice niti se plašiti brzine jer tražimo saslušanje
ljudi odgovornih za bezbjednost - rekao je on.

Dominantno
Autor: Mitar V. Rakèeviæ

Ključne riječi: ZIKS, samoubistvo, razrješenje, istraga, odbor za odbranu i bezbjednost,
kontrolno saslušanje,
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ВЕЋИНА У ВЛАДИ ТРАЖИЛА РАЗРЈЕШЕЊЕ ДИРЕКТОРА ЗИКС-а МИЛАНА РАДОВИЋА 
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Мило спријечио смјену 
• Нажалост, менаџмент ЗИКС-а није поступио исправно, na je дошло до врло контрадикторних наступа који су генерално са-
мо подстицали узнемирење јавности и то смо такође расправили на сједници Владе, саопштио je Лукшић 

Њ 
санкцпта 

иректор Завода за из-
вршсње кривичних 

с*анкцЛја у Спужу Милан Ра-
довић избјегао jc за сада смје-
ну због свс чешћих скандала у 
тој установи, само захваљупи 
предсједнику Демократске 
партије социјалиста . Милу 
Ђукановићу, потврђено je 
„Дану" из више извора. Упр-
кос захтјеву иремијера Игора 
Лукшића, који j e за то имао и 
подршку министра нравде Ду-
шка Марковића као и још не-
колико министара на прскју-
черашњој сједници Владе, 

Ђукановић у спушком затвору 

предлог HHje прошао jep их j e 
Ђукановић стоиирао у по-
следњем моменту. 

Шеф ДПС-а j e опоменуо 
Лукшића да то не ради jep je 
Радовић на функцију у ЗИКС-
у постављен управо на личну 
препоруку Ћукановића. Да je 
Лукшић био озбиљан у намје-
ри да смијени Радовића, након 
што je без одобрења сазвао 
конференцију за новинаре и 
без икакве љекарске потврде 
саопштио да j e затвореник 
Миливоје Терзић извршио са-
моубиство, показује и јучера-
шња изјава премијера. 

Прво истрага, na саслушање 
Коментаришући најаву лидера П з П - а Небојше М е д о ј е в и -

ћа да ће затражити контролно саслушање директора З И К С -
а, д р ж а в н о г т ужиоца и министра правде и полиције о стању 
безбједности у тој институцији након случаја Терзић, пред-
сједник скупштинског одбора за безбједност и одбрану М е -
влудин Нухоџић je у изјави за Антену М казао како ће при -
је евентуалног заказивања сједнице сачекати да ce надле -
жни органи изјасне о случају Терзић. 

- Ja сам као предсједник одбора обавезан да захтјев М е -
дојевића третирам у складу ca пословничком процедуром, 
али би требало имати у виду чињеницу да надлежни д р -
жавни органи ј о ш нијесу исказали званичан став према п и -
тању које je Медојевића подстакло да затражи заказивање 
сједнице одбора - преноси Антена М. 

Члан одбора за безбједност и одбрану, Обрад С т а н и ш и ћ 
из Д П С - а сматра да je ј о ш рано да ce на Одбору за безбјед-
ност расправл*а о случају Терзић. 

Он je казао да није задово-
љан поступцима менаџмента 
Завода за извршење кривич-
них санкција, поводом смрти 
притвореника Мнливоја Тер-
зића. 

Терзић je нађен мртав у по-
недјељак, око 14 сати, у ћели-
ји Истражног затвора у Спу-
жу, гдје ce од краја августа на-
лазио због оптужби да je од 
мајке Дарка и Д у ш к а Шари-
ћа на превару узео око 300 хи-
љада еура. 

Лукшић je новинарима ре-
као да су на Влади оцјењивали 
да ли je менацмент установе 
адекватно поступио. 

- Нажалост, мислим да није, 

мислим да je дошло до врло 
контрадикторних наступа који 
су генерално само подстицали 
узнимирење јавности и то смо 
такође расправили на сједни-
ци Владе. Kao озбиљнн људи 
не суде инстинктивно, већ на 
основу што више расположи-
вих информација. Када смо то 
јуче разматрали, ни први ни 
други патолог нијесу још на-
писали извјештај - истакао je 
Лукшић 

Он je апеловао да ce што 
прије прибаве информације да 
би недлежни могли цјеловито 
закључивати. 

- Нијесам задовољан начи-
ном на који je менаџмент 

He може да шкоди 
Горан Д а н и л о в и ћ из Нове подржава захтјев Небојше М е -

дојевића за контролним саслушањем надлежних у д р ж а в и 
поводом ситуације у З И К С - у и додаје да та иницијатива иако 
преурањена не може да ш к о д и 

- Сматрам да je колега Медо јевић реаговао брзо, али од те 
брзине нам не може бити лоше . Требало би га подржати и 
да он то није урадио, урадио бих ja з бо г тога што мислим да 
je довољно упозоравајуће то што смо видјели да у ствари 
постоји другачије м и ш љ е њ е стручњака око тога шта je узрок 
смрти Терзића у Спужу. Д о в о љ а н разлог да прије него што 
медији објаве истину ми у Одбору сазнамо. He треба ce пла -
шити те сједнице нити ce плашити брзине jep тражимо са -
слушање људи одговорних за безбједност - рекао je он. 

управљао конкретном ситуа-
цијом, то ћемо такође узети у 
разматрање када будемо доно-
сили коначну одлуку - навео 
je Лукшић. 

Он очекује да ce покрене све-
обухватна тужилачка истрага, 
како би обезбиједили довољно 
информација на основу којих 
ce даље може процесурати од-
говарајућа активност. 

Миливоје Терзић налазио ce 
два и no мјесеца у Истражном 
затвору због сумње да je ла-
жно ce представљајући преко 
телефона као предсједник Цр-
не Горе Филип Вујановић, од 
мајке Дарка и Душка Шерић 
узео 300.000 еура. 

Терзић je пронађен објешен 
о прозорске решетке притвор-
ске јединице. Он je , како су 

Радовић 

саопштили из ЗИКС-а. бно 
смјештен у шестокреветноЈ 
соби, и док су осталих пет 
притвореника, око 13 сатп и 
15 минута, изашли у полусат-
ну шетњу, Терзић je остао у 
соби под изговором да му ce 
не шета. 

Милан Радовић je одмах на-
кон тог догађаја саопштио да 
све указује на самоубиство. 

- Ово je за сада самоубиство 
које није било продукт пријет-
њи, принуде, болести, одно-
сно самоубилачких намјера и 
таквим га за сада можемо кон-
статовати. Наравно, све j e 
отворено за даља разматрања. 
али за сада нема сумње у било 
којем другом правцу - казао je 
тада Радовић. 

М . В . Р . - Д Ж 

Н А С Т А В Љ Е Н О С У Ђ Е Њ Е 

П Љ Е В Љ А К У 

Н И К О Л И П Е Т Р 0 В И Ћ У (27 ) 

Прочитани 
налази вјештака 
Николи Петровићу (27) из Пљеваља 

због оптужби да j e извршио кривично 
дјело препродаја дроге јуче je у бјелоиољ-
CKQM Вишем суду, одржано суђење изво-
ђењем доказа. Међу доказима предста-
вљен j e налаз судског вјештака балистич-
ке струке Божидара Бакића из Подгорице. 
Суђење ce наставља првог децембра. 

Службеници Филијале за борбу против 
дроге Подручна јединица Пљевља су 13. 
октобра лишили слободе и поднијели 
кривичну пријаву против Петровића, због 
основане сумње, д а ј е извршио кривично 
дјсло неовлашћена производња држање и 
стављање у промет опојних дрога. 

Полиција je , поступајући no оператив-
ним сазнањима,у раним јутарњим часо-
вима, у парку „Зеленгора", затекла и кон-
тролисала групу младића, међу којима ce 
налазио Петровић, који je том приликом, 
сумња ce, од себе одбацио двије ручно 
прављене цигарете - иоинта, који су са-
држали материју, за коју ce сумња, да j e 
опојна дрога марихуана, што j e и потвр-
ђено прелиминарним тестом. 

М.Н. 

0 Д Л 0 Ж Е Н 0 С У Ђ Е Њ Е З Б О Г Н А П А Д А H A Е К И П У „ В И Ј Е С Т И " 

Изостао Мугошин адвокат 
Суђење због напада Миљана Муго-

ше на екипу НД „Вијести" јуче je у 
Основном суду у Подгорици одложено 
jep j e бранилац Мугоше, адвокат Не-

Мугоша и Радоњић 

бојша Мараш затражио одлагање 
претреса због раније преузетих обаве-
за пред Вишим судом у Београду. 

Према оптужби, Миљан Мугоша ce 
терети да je нанио тешку тјелесну 
повреду Михаилу Јововићу, a 
главни и одговорни уредник „Вије-
сти" да je возачу његовог оца Ми-
омира нанио опасно лаку повреду. 

Миомир и Миљан Мугоша су 5 . 
августа 2009. напали Јововића и 
фоторепортера „Вијести" Бориса 
Пејовића након што je овај поку-
шао да на Булевару Светог Петра 
Цетињског фотографише непро-
писно паркиран аутомобил градо-
начелника Подгорице. У том на-
паду Јововић je задобио тешку 
тјелесну повреду, пуцање бубне 
опне, због чега j e морао на опера-
цију, док je возач Мугоше, Дра-
ган Радонић прошао ca лакшом 
повредом главе. ' И ако je екипа 
„Вијести" упорно тврдила да je 
приликом напада на њих кори-
штен и пиштољ, ни полиција, ни-
ти тужилаштво ове новоде нијесу 
испитивали. 

Због недоласка браниоца Муго-
ше судија подгоричког суда Нада 
Рабреновић je одложила суђење 
за 26. децембар. 

Н.П. 

ЦРН0Г0РСК0 И ЊЕМАЧКО МИНИСТАРСТВО ОДБРАНЕ 
УСАГЛАСИЛИ БИЛАТЕРАЛНИ ПР0ГРАМ ЗА 2012. ГОДИНУ 

Размјена искустава 
и заједничке вјежбе 
Делегација црногорског мини-

старства одбране je од 16. до 18. 
новембра боравила у посјети 
Одсјеку за међународну војну 
сарадњу Министарства одбране 
Савезне Републике Њемачке ра-
ди усаглашавања Билатсралног 
програма за 2012. годину. 

Према наводима из Минситар-
ства одбране, план билатералне 
сарадње, обуке и едукације за 
2012. годину ће омогућити раз-
мјену искустава у различитим 
областима, присуство на вјежба-
ма које организује Бундесвер, 
учешће припадника црногорске 
војске на обукама, тренинзима и 
семинарима. 

- У том смислу j e и План за на-
редну годину осмишљен да уна-
приједи капацитете и способно-
сти кадра Министарства одбра-
не и Војске Црне Горе, с циљем 
стицања нових искустава која ће 
касније бити примјенљива у pa-
fly. Досадашњи висок проценат 
реализације планираних актив-

ности, као и ефикасна и квали-
тетна сарадња двије државе у 
области одбране су од великог 
значаја за Црну Гору, посебно у 
вези ca реформама система од-
бране и интеграцијама у НАТО 
- истичу у Минстарству одбра-
не. 

Црна Гора већ четврту годину 
за редом остварује одличну са-
радњу ca CP Њемачком у обла-
сти одбране на великом броју 
различитих поља, у којима ce 
кроз билатсралне активности 
реализује сарадња у области ло-
гистике, права, војне историје, 
едукације, обуке, као и у многим 
другим областима. Како ce наво-
ди у саопштењу Министарства 
одбране, њемачка страна исказа-
л а ј е велико задовољство оства-
рсним резултатима у прошлости 
и изразила наду да ће ce у будућ-
ности и даље радити на унапре-
ђењу и интензивирању сарадње 
двије земље. 

Н.П. 
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KO IE 
УБИО 
ПУШКА 
ЈОВАНОВИћ* 

невне новине 
ВЕЋИНА У ВЛАДИ ТРАЖИЛА РАЗРЈЕШЕЊЕ ДИРЕКТОРА 

ЗИКС-а МИЛАНА РАДОВИЋА 

Мило Ђукановић 
спријечио смјену 

СКАНДАЛ03Н0 
АДМИНИСТРАТИВНИ 
ОДБОР HA ОСНОВУ 
НЕТАЧНОГ 
ИСКАЗА ОДБИО ДА 
СКИНЕ ИМУНИТЕТ 
ИВАНУ БРАЈОВИЋУ 
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CRNA GORA 
MINISTAR8TVO UNUTRAŠNJIH POSLOVA 

Brol: 
Podgorica. ^ . / » , . 2 0 1 1 .godi 

SKUPŠTINA CRNE GORE 
Administrativni odbor 

n/r Predsjadnlkii, gospodinu Radivoju Nlkčovi 

ч 7a inforrnasijama u ve7i 
»eptcmbra 2011. godino 

Jistu bro^ 37 
godine"] konačnu гапд~ГШи" brof 371ЛР-Ш30/2 

^OTTOWRbJeinnJ^^ 

rtadl V M « put i« i učenosti, u prilogu 
prodmelu Borivoja D u l e H i koja sadrži hronolo 
imenovanog u periodu o ЧКnivanja do prestanka ra 
i detaljan prikaz radnji Ministarstva preduzetih 
pravoanažne pr«$udo kao i rjeSanj* Osnovnog driavn 

•uMHBorl 
i s b H io p 

_ I n ^ i r | | »rici Ш o r ] _ 
мки'По v udl/cu.ivniiju l u i i / e n v j j Zahtjev«. BUiaiuvlĆ ju ujaViv м 
rješenje а Visi sud Je rješenjem Gž.br. 3912/10-09 od 28.09.201 
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Роћен саботирао 
пут у Холандију 
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Ulje, 1 l 
Cvet Banata 

subota 19. novembar 

AVtoona 
Vam predstavlja 
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Рачуни већи 
за 11 милиона 
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пљеваљски ДПС 
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GORIVA VRHUNSKOG 

KVALITETA, PO EVROPSKIM 

STANDARDIMA - NA SVIM 

NAŠIM PUMPAMA! 

EURO SUPER 98 

EURODIZEL 


